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ACTA de la sessió ordinària del Consell Escolar, realitzada el dia 26 
de gener de 2022 amb el següent ORDRE DEL DIA:

1.- Lectura i aprovació de l’acta darrera.

2.- Informe del primer trimestre 21-22

4.- Aprovació norma del menjador

5.- Informacions diverses

6.- Precs i qüestions.

1.- Lectura i aprovació acta darrera.
Queda aprovada per unanimitat.

2.- Informe del primer trimestre 21-22
Pel que fa als casos COVID no estem tenint molta incidència i fins ara

no  hem  hagut  de  confinar  cap  classe.  Es  va  actualitzant  el  protocol
d’actuació a mesura que anem rebent noves instruccions.

Tenim  una  language  assistant  per  un  programa  de  Conselleria  amb
l’objectiu de millorar la conversa en anglés de l’alumnat. Ve tres dies a la
setmana per a les classes de Primària i està resultant una experiència molt
positiva.

Els resultats de l’avaluació del primer trimestre han sigut satisfactoris.
La gran majoria de l’alumnat ha assolit els mínims i no s’observen moltes
diferències entre àrees pel que fa a les calificacions. 

Finalment no s’ha nomenat Secretària, perquè Conselleria no retribueix
econòmicament a la persona que es faça càrrec, i la resta de l’equip directiu
assumirà les tasques.

3.- Estat de comptes de 2021 i aprovació del pressupost del 2022.
S’informa al Consell de quin és l’estat de comptes el 2021. Es presenta

també el pressupost que s’ha realitzat per al 2022.
Queda aprovat per unanimitat.

4.- Aprovació norma del menjador.

El projecte de menjador està actualitzat però s’ha d’adaptar a la nova
realitat  del  centre,  pel  que  fa  a  formes  de  pagament  etc.  Es  farà  en  la
Comissió de Menjador del Consell,  però ara necessitem que s’aprove una
norma per una qüestió de funcionament, que qui no s’haja apuntat abans de
les 11 del matí no podrà quedar-se al menjador.

S’aprova la proposta per unanimitat.

A més es recorda que si es el banc ens torna rebuts de menjador, com
que ens cobren comissió, aquesta s’afegirà a l’import total del rebut.



5.- Informacions diverses

• Edificant:  Juan Carlos informa de com està la situació.  El  primer
informe que es va enviar va ser en el 2019, demanant l’ampliació del
menjador i una aula de música. . Després es va fer informe posterior
demanant  l’ampliació  del  menjador  i  aula  d’infantil  i  primària.
Després els tècnics de l’Ajuntament hagueren de fer un informe que
va  costar  de  quadrar  amb  les  necessitats  de  l’informe  (alçada  o
invadir  pati)  però  finalment  es  va  arribar  a  acords.  Ara  estem a
l’espera que els tècnics facen el projecte. A més també informa que
unes activitats  extraescolars  pendents  pendents  ja  tenen  data.  Les
passarà pròximament.

• El director informa que van a posar-se pilotes de tennis a les potes de
tales  i  cadires  i  es  demana  la  col·laboració  de  les  famílies  per  a
foradar-les.

• En la pàgina web en organització hi ha una pestanya del Consell o es
posaran les actes per a que tot el món tinga accés als temes que es
tracten.

• A partir d’ara s’ha de tindre farmaciola als centres i podem curar a
l’alumnat.  L’annex  per  a  autoritzar  que  mediquen  a  un  xiquet  o
xiqueta també està a la web.

6.- Precs i qüestions.

Una  mare  expressa  que  no  es  respecta  molt  les  zones  per  a  grups
bambolla ni les distàncies a l’hora de fer files. A més també hi h apares que
no porten las mascareta. Des del centre se li respon que ‘insistirà en la norma
enviant una notificació a les famílies. 

A més també planteja  si  els  mestres  poden aconsellar  a  un xiquet  o
xiqueta que ha estat en contacte amb un positiu es quede a casa. s’informa
que amb el protocol actual no podem fer-ho.

El  president  alça  la  sessió,  de  la  qual  com a  secretària  estenc
aquesta acta.

Vist-i-plau

             La secretària                                           El director

Signat: Mª Isabel Lleó                                   Signat: Pau Estellés




